



FOR IMMEDIATE RELEASE / À DIFFUSER DÈS RÉCEPTION

Racquetball Canada Announces World Championships Team
Racquetball Canada annonce les équipe pour les Championnats du monde



WINNIPEG, July 22, 2022 - Racquetball Canada is pleased to announce the teams that will represent Canada at the upcoming World Championships being held from August 19 to 27 at La Loma Centro Deportivo in San Luis Potosí, Mexico.

Overall, the 2022 World Championships team has a lot of experience that could lead to podium success. Six of the members of Team Canada competed at the 2021 World Championships, with several members having represented Canada on a number of occasions. Combined, Frédérique Lambert, Samuel Murray, Coby Iwaasa and Michèle Morissette have competed for Canada fifteen times at the world level. Lambert has won three bronze World Championships medals and Murray has won two.

Lee Connell and Juliette Parent also represented Canada at the 2021 World Championships. This will be the first World Championships appearance for Kurtis Cullen and Danielle Drury.

Michel Gagnon and Evan Pritchard have been selected as the coaches for Team Canada. Amy Barrette returns as the Team therapist and Racquetball Canada's High Performance Director, Jen Saunders, is the Team Manager.

The World Championships are normally held every two years, but a tournament was held in the fall of 2021 to make up for postponements due to COVID. This year's tournament will be a return to the competition cycle. The International Racquetball Federation introduced Mixed Doubles and the Team Event back into the competition format this past year, along with scoring changes. The result is a very exciting tournament.

Watch Racquetball Canada's website and social channels for more information about our team and the World Championships leading up to the event. The IRF typically streams the championship round and Team Event live on

Facebook and YouTube. Links to our social channels can be found at the bottom of this announcement.

Racquetball Canada wishes the best to all the athletes and coaches as they prepare for the championships. National team members are gathered in Winnipeg from July 22 to 24 for a training camp and the opportunity to work together on the court.

World Championships Team

Athlete	Residence	Event
<u>Lee Connell</u>	Saskatoon, SK	Men's Singles
<u>Kurtis Cullen</u>	Brandon, MB	Men's Singles
<u>Danielle Drury</u>	Saskatoon, SK	Women's Singles
<u>Coby Iwaasa</u>	Lethbridge, AB	Men's Doubles
<u>Frédérique Lambert</u>	Montréal, QC	Women's & Mixed Doubles
<u>Michèle Morissette</u>	Baie-Comeau, QC	Women's Doubles
<u>Samuel Murray</u>	Saint-Hubert, QC	Men's & Mixed Doubles
<u>Juliette Parent</u>	Saint-Jacques, QC	Women's Singles

World Championships Team Support Staff

Name	Residence	Position
Michel Gagnon	Longueuil, QC	Head Coach
Evan Pritchard	Winnipeg, MB	Assistant Coach
Amy Barrette	Baie-Comeau, QC	Therapist
Jen Saunders	Winnipeg, MB	Team Manager

WINNIPEG, le 22 juillet 2022 - Racquetball Canada est heureuse d'annoncer l'équipe qui représentera le Canada aux prochains Championnats du monde qui auront lieu du 19 au 27 août au centre sportif *La Loma* de San Luis Potosí, au Mexique.

Dans l'ensemble, l'équipe canadienne aux Championnats du monde de 2022 a beaucoup d'expérience et cela pourrait mener à un succès du niveau du podium. En effet, six des membres de l'équipe canadienne ont participé aux Championnats du monde de 2021, et plusieurs membres ont représenté le Canada à plusieurs reprises. Ensemble, Frédérique Lambert, Samuel Murray, Coby Iwaasa et Michèle Morissette ont représenté le Canada quinze fois au niveau mondial. Lambert a remporté trois médailles de bronze aux Championnats du monde et Murray en a remporté deux.

Lee Connell et Juliette Parent ont également représenté le Canada lors des Championnats du monde de 2021. Mais il s'agira de la première participation aux Championnats du monde pour Kurtis Cullen et Danielle Drury.

Michel Gagnon et Evan Pritchard ont été choisis comme entraîneurs de l'équipe canadienne. Amy Barrette est de retour comme thérapeute de l'équipe et la directrice de la haute performance de Racquetball Canada, Jen Saunders, est la gestionnaire de l'équipe.

Les Championnats du monde ont normalement lieu tous les deux ans, mais un tournoi a été organisé à l'automne de 2021 pour compenser les reports dus au COVID. Le tournoi de cette année sera un retour au cycle normal de compétition.

La Fédération internationale de racquetball (FIR) a réintroduit les doubles mixtes et l'épreuve par équipe dans le format de compétition l'année dernière, ainsi que des changements en ce qui concerne le pointage, ce qui rend le tournoi beaucoup plus excitant.

Surveillez le site Web et les réseaux sociaux de Racquetball Canada pour obtenir plus d'information sur notre équipe et sur les Championnats du monde avant l'événement. La FIR diffuse généralement la ronde de championnat et l'épreuve par équipe en direct sur Facebook et YouTube. Les liens vers nos réseaux sociaux se trouvent au bas de cette annonce.

Racquetball Canada souhaite le meilleur à tous les athlètes et entraîneurs alors qu'ils se préparent pour ces Championnats du monde. Les membres de l'équipe nationale se réuniront à Winnipeg du 22 au 24 juillet pour un stage d'entraînement au cours duquel ils auront l'occasion de travailler ensemble sur le terrain.

Équipe des Championnats du monde

Athlète	Ville	Événement
Lee Connell	Saskatoon, SK	Simple masculin
Kurtis Cullen	Brandon, MB	Simple masculin
Danielle Drury	Saskatoon, SK	Simple féminin
Coby Iwaasa	Lethbridge, AB	Double masculin
Frédérique Lambert	Montréal, QC	Double féminin et mixte
Michele Morissette	Baie-Comeau, QC	Double féminin
Samuel Murray	Saint-Hubert, QC	Double masculin et mixte
Juliette Parent	Saint-Jacques, QC	Double féminin

Personnel de l'équipe aux Championnats du monde

Nom	Ville	Poste
Michel Gagnon	Longueuil, QC	Entraîneur en chef
Evan Pritchard	Winnipeg, MB	Entraîneur adjoint
Amy Barrette	Baie-Comeau, QC	Thérapeute
Jen Saunders	Winnipeg, MB	Gérant de l'équipe

About Racquetball Canada

Racquetball Canada is the National Sport Organization for the sport of racquetball. As a member of the Canadian Olympic Committee, our mission is to coordinate, govern and encourage the advancement of racquetball from the grassroots to the elite level across Canada. Our vision is to be a visible, vibrant sport enjoyed coast to coast by Canadians of all ages and abilities. For more information visit our [website](#).

Racquetball Canada est l'organisme national directeur de sport qui régit le racquetball au Canada. À titre de membre du Comité olympique canadien, il a pour mission de coordonner, de régir et de favoriser les progrès du racquetball, du niveau de base à celui de l'élite, et ce dans tous les coins du Canada. Nous avons comme vision d'être un sport dynamique et reconnu, pratiqué d'un océan à l'autre par des Canadiennes et Canadiens de tous âges et de toutes capacités. Pour plus d'informations, visitez notre [site Web](#).

Media Contact / Contact Médias :

Jan Hanson
 Communications, Diversity & Safe Sport Director
 Directrice des communications, de la diversité et de la sécurité dans le sport
communications@racquetballcanada.ca | 306.502.4422

Join Racquetball Canada! Rejoignez Racquetball Canada!

FOLLOW US



Funded by the Government of Canada
 Financé par le gouvernement du Canada

Canada

Racquetball Canada | 145 Pacific Avenue, Winnipeg, R3B 2Z6 Canada

[Unsubscribe info@sports-4murs.qc.ca](mailto:info@sports-4murs.qc.ca)

[Update Profile](#) | [Constant Contact Data Notice](#)